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Abstract (en)
[origin: CN106637550A] The invention relates to a stretching device that has two stretching mechanisms. Each stretching mechanism has a feeding-
in section, a stretching section, an output section (3) and a drive device. The feeding-in section (13) is designed to convey a fiber tape from the
outside to the stretching section of the associated stretching mechanism with respect to the associated stretching mechanism. The stretching section
is configured to stretch the conveyed fiber tape according to a predetermined preset value and to make it uniform. The output section is designed to
output the stretched and uniform fiber tape outwards from the associated stretching mechanism. The drive device is designed to drive the sections of
the associated stretching mechanism. The stretching mechanism also has an operating unit arranged to enable a user to configure and control the
operation of the two stretching mechanism independently of one another.

Abstract (de)
Eine Streckvorrichtung (1) ist offenbart und weist zwei Streckwerke (2) auf. Jedes Streckwerk (2) verfügt über einen Einzugsabschnitt (13),
einen Streckabschnitt (28), einen Ausgabeabschnitt (3) und eine Antriebsvorrichtung. Der Einzugsabschnitt (13) ist gestaltet, Faserband (17)
von außen in Bezug auf das zugehörige Streckwerk (2) in Richtung des Streckabschnitts (28) des zugehörigen Streckwerks (2) zu befördern.
Dieser Streckabschnitt (28) ist gestaltet, das beförderte Faserband (17) gemäß vorbestimmten Vorgaben zu strecken und zu vergleichmäßigen.
Der Ausgabeabschnitt (3) ist gestaltet, das gestreckte und vergleichmäßigte Faserband aus dem zugehörigen Streckwerk (2) nach außen hin
abzugeben. Die Antriebsvorrichtung ist gestaltet, die Abschnitte des zugehörigen Streckwerks (2) anzutreiben. Die Streckvorrichtung (1) weist zudem
eine Bedieneinheit (15) auf. Diese ist eingerichtet, einem Benutzer zu ermöglichen, den Betrieb der zwei Streckwerke (2) unabhängig voneinander
zu konfigurieren und zu steuern.
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